

Bestyrelsesmøde i KIF mandag d. 9. april 2018 kl. 19

Tilstede Luise Bent Brigitte Claus Iben Teddi John Jørgen
Michael Nina Stine
Fraværende Jesper

Dagsorden

1. Godkendelse af referat

Uddybning	Godkendelse af referat fra sidste Bestyrelsesmøde
Refleksion	Referatet blev vendt
Beslutning	Godkendt af Bestyrelsen

2. Konstituering af Bestyrelsen med tildeling af poster

Uddybning	Luise: Formand Teddi: Næstformand Iben: Kasserer Jørgen: Sekretær Menige medlemmer: Claus, Stine, Nina, Brigitte Suppleanter: Michael og Jesper
Refleksion	
Beslutning	Dette er valget

3. e-Sport

Uddybning	Mikael har 10 minutter til følgende <ul style="list-style-type: none">• Hvor langt er vi kommet herunder• eSport i nr. Jernløse og Mørkøv (14/4 2018)• Opsummering på KIF eSport træning møde på Søndag d. 8/4 fra kl. 13 til 17.• Formandsudvalg, frivillige, træner, og support.• Hjemmeside til KIF eSport, herunder e-mail, telefon mm• De sponsor vi har og dem vi venter på.• Tilbud på hardware / software fra kommen samarbejdspartner• Hvornår skal vi start og lokaler til rådighed ?• hvad fonde har vi søgt / sponsor og donationer Godkendelse af Budget Der kommer evt. en DGI konsulent med – så bliver indlægget nok lidt længere
Refleksion	Michael oplyser at man har trykt plakater, disse blev fremvist og bliver hængt op i denne uge. Der er også indkøbt t-shirts til trænerne, som dem der møder frem til infoaften kan købe for 100 kr. Navnet bliver "KIF e-Sport". Der er 4 trænere over 18 år og derudover 4 stk. hjælpetrænere under 18 år. Der er ved at blive oprettet en hjemmeside, der mangler lige det sidste grafiske. Der er ved at blive søgt diverse fonde, sponsorer, m.m. og dette fortsætter. Nr. Jernløse er også i gang men de mangler lokaler m.m. Mørkøv er også i gang med det samme, de holder møde 14. april. Der har været trænermøde i går 8. april (opstart), for 10 stk. trænere i alt hvor man præsenterede hinanden. Man snakkede lidt om hvorledes man skulle starte op og hvordan

man skulle tage sig af nybegyndere. Man vil give f.eks. diplomer for hvert træningsstep man kommer videre som aktiv udøver. Michael præsenterede sit trænersteam der alle er godt rutinerede, de har styr på det. Der er lagt telefonnummer og email adresse på hjemmesiden som de unge kan henvende sig til. Man har talt med et selskab om indkøb af HW til en god pris. Man er ved at designe en spillertrøje der skal anvendes ved turneringer. Michael mener at have overblikket over hvilket HW der skal anvendes i denne uge. Kontingent forventes at blive 450 kr. pr. halvår. Startdato er endnu ikke besluttet, det bliver sandsynligvis i september. Der vil blive arrangeret LAN events i KIF Hallen fremover med betalt tilmelding. Der forventes pris i løbet af denne uge på HW. Vi kan få skrevet noget i "Lystavlen", Brigitte ser på dette og vender tilbage.

Christian fra DGI fortæller lidt om DGI's erfaring med e-Sport. Christian er imponeret over vores initiativ. Christian mener at september er realistisk, der skal findes penge inden vi kan starte. De unge er draget mod e-Sport.

Christian fortæller lidt om hvor meget det kræver at starte en e-Sport forening op der er elitær, for medlemmerne der spænder fra nybegynder til erfaren. Der er regnet med 20 spillere på årsbasis i budgettet. Det er vigtigt at de unge udvikler sig – digital dannelse bl.a. Christian oplyser at DGI kan tilbyde sparring i forhold til at starte op således at vi ikke går i stå eller løber ind i faldgruber. Christian er med i grundlæggelsen af DGI e-sports-uddannelsen, som Michael har været på. Der er noget der hedder e-Sportsligaen hvor man forventer ca. 50.000 medlemmer i 2020, det første år har man fået over 2000 medlemmer. Typisk målgruppe er 10 - 15 år. "Peggy Online" er en vejledning hvor man rater spil, det viser sig at de unge efter ca. 10 timers spil ikke længere ser volden men kun strategien. Det anbefales, at KIF laver en ansvarsfraskrivelse for eventuelle efterfølgende episoder som skal underskrives af forældrene ved indmeldelse. Det anbefales at få forældrene inddraget fra start.

DGI kan bidrage med medlemskab af e-Sportsligaen, sparring m.m. men ikke økonomi. DGI er ved at lave aftaler vedr. lokal leje af HW m.m.

Der vil blive et informationsmøde snarest.

Hvad er DGI's erfaring med børn med særlige behov, de er gode.

Der er et foreløbigt budget på 425.000 kr. for 10 maskiner for et år.

Der er endnu ikke lagt fiber ud til Hallen, dette er en stor udfordring.

Så er der lokalerne - det er også en udfordring.

Beslutning	Der afventes budget m.m.
-------------------	--------------------------

4. Forårsopvisning – evaluering (Taget fra Luisers dagsorden)

Uddybning	Vi gjorde det godt, men der er også plads til forbedring.
Refleksion	Drejbog, ind/ud march – fanen skal repareres. Tovholder/kontaktperson
Beslutning	Claus undersøger hvem der kan reparere fanen. Punktet flyttes til næste møde.

5. Skvulp

Uddybning	Hvor langt er vi og hvordan kommer vi i mål
Refleksion	Tovholder/kontaktperson Stine sørger for folderen og vi bruger bankopladerne igen i år. Michael skal sørge for en roll up til Skvulp, Stine har sendt mail. Der er Skvulp 18 - 19 maj. Jørgen laver en mail til oplæg til alle frivillige.

Bestyrelsesmøde i KIF mandag d. 9. april 2018 kl. 19

	Bilen bookes hos Torben og Peter, Jørgen sendt mail 090418. Lone snakker med Lopperne i morgen, mail sendt til Lone.
Beslutning	Jørgen sætter gang i det forskellige.

6. Årshjul for bestyrelsesarbejdet

Uddybning	Der er behov for et gennemarbejdet årshjul for aktiviteter i foreningen og for bestyrelsesarbejdet.
Refleksion	
Beslutning	Tages op næste gang

7. Fra Skytterne

Uddybning	Skytterne har den 9/4 haft st udlæg på 795,00 for en gang træneruddannelse på Hvalsø skydebaner den 24/1, som KIF plejer at dække den er betalt af Skytterne
Refleksion	Brigitte oplyser at hun mener at Skytterne skal have med i deres budget at der er uddannelse, der skal gerne sættes penge af til dette.
Beslutning	KIF dækker dette besluttet det.

8. Flytning af store KUK ned i hallen

Uddybning	<p>Store KUK har nogen udfordringer:</p> <ul style="list-style-type: none">- Vi kan ikke få en kontrakt, som sikre os, at vi kan blive i lokalet, som skolen kan smide os ud når som helst.- Vi har mistet et af de 3 lokaler vi havde og nu er vi oppe på 36 børn og hvis alle kommer, kniber det med plads.- Lokalerne har mug og skimmel, og kan ikke bruge pt. til undervisningslokale, skolen har ikke midler til at renovere det, derfor fik vi lov at bruge det.- I begyndelsen kunne vi benytte gymnastik salen, men nu er den optaget af badminton, så til næste sæson, kan vi ikke gå der over før kl. 20.00- Hvis vi kommer ned i hallen, kunne der måske være mulighed for at vi kan være med til mødet, hvor hal tiderne skal fordeles. <p>Der er nogen udfordringer der skal løses, hvis vi skal flytte ned i hallen og dem kunne vi godt tænke os, at drøfte med bestyrelse</p>
Refleksion	Brigitte oplyser at man har de ovenstående udfordringer. Brigitte har talt med MiniKuk og hun er inde i en positiv dialog. Brigitte vil gerne have KUK med til fordelingen af haltiderne, selvfølgelig kan de være med. Der indkaldes til møde om haltiderne af Teddi i næste uge.
Beslutning	

9. Nye instruktører til den kommende sæson

Uddybning	2 nye ungdomstrænere til "Børnedans" 1 ny yogainstruktør
Refleksion	Brigitte oplyser at Fie Madsen bliver tilmeldt til K1 som ungdomstræner. Emilie skal ligeledes på træner dagskursus, hun skal have et dansehold sammen med Fie. Det aftales at Safir Due Koren bevilges et trænerkursus som Yogatræner.
Beslutning	

10. Nye aktiviteter

Uddybning	e-sport, gå ruter, haltider – er de på plads?
Refleksion	
Beslutning	Udgår

11. Trænermøder

Uddybning	Vil vi opnå et større engagement udover aktiviteterne ved at afholde trænermøder med de frivillige? Affødt af den manglende opbakning til planlægningsmøder ift. forårsopvisningen er det måske en idé at samle de frivillige et par gange om året evt i udvalgene eller også i en større sammehæng...
Refleksion	Hvad med aflønning af ungdomstrænere, kan det gøres mere attraktivt at være frivillig i KIF som ung?
Beslutning	Dette sørger Stine for.

12. Knabstrupperen – hvordan bruger vi den som bestyrelse

Uddybning	Luisse og Teddi kommer med et oplæg
Refleksion	Der har været et kort møde med næstformanden. Luisse har haft talt med Skolen og Kirsebærhaven om indlæg, disse kommer. Der vil komme ændringer til opbygningen af Knabstrup'eren. Der skal bl.a. være et fast indlæg med frivillige der er brug for. Luisse vil skrive et indlæg. Jan Fjordbak vil nok også komme med et indlæg. Bladet skal være mere levende og mere afspejle KIF og samt byen i det hele taget. Dette er ambitionen.
Beslutning	

13. Hvem er den nye bestyrelse og hvad vil vi gerne stå for

Uddybning	Behandlet under 12
Refleksion	
Beslutning	

14. Beklædning af Bestyrelsen

Uddybning	Indlæg ved Iben
Refleksion	
Beslutning	Tages næste gang

15. Manglende Kontingent indbetalinger fra bueskytterne

Uddybning	Indlæg ved Iben
Refleksion	Der er kun 2 betalende udøvere, der er 10 – 12 udøvere i alt.
Beslutning	Det besluttet at der ikke gøres mere ved det på nuværende tidspunkt. Ved næste sæsonstart skal der være mere konsekvens.

16. Line Dance træner godtgørelse de køre med et stort underskud igen i 2018 skal Kif blive ved med at dække det underskud eller skal holdet lukkes ned?

Uddybning	Indlæg ved Iben
Refleksion	Linedance kører med stort underskud i år, 330 kr. pr. gang. Linedance træneren (Heidi) har startet et begynderhold op i Mørkøv. Der skal tages en dialog med hende af Luisse.

Bestyrelsesmøde i KIF mandag d. 9. april 2018 kl. 19

Beslutning	
------------	--

17. Børne motion-lege hold for overvægtige børn

Uddybning	Indlæg ved Iben
Refleksion	
Beslutning	Tages næste gang

18. Indkøb af PC til Banko til regnskab

Uddybning	Indlæg ved Iben. Banko ansøger om ca. kr. 5000 + Windows program
Refleksion	Bestyrelsen indstiller til Michael Nilsson om at finde en PC der kan anvendes. Claus kontakter Michael Nilsson. Der skal installeres Open Office, antivirus og backup.
Beslutning	Der sættes 3000 af til indkøb.

19. Indkøb af PC til KIF til regnskab for kasserer

Uddybning	Indlæg ved Iben. Iben oplyser at det vil koste ca. kr. 5000 + Windows program
Refleksion	Bestyrelsen indstiller til Michael Nilsson om at finde en PC der kan anvendes. Claus kontakter Michael Nilsson. Der skal installeres Open Office, antivirus og backup.
Beslutning	Der sættes 3000 af til indkøb.

20. Jernløse Badminton ønsker Haltider

Uddybning	<p>Jernløse Badminton Klub vil gerne bibeholde følgende tider for næste sæson fra august 2018 til maj 2019:</p> <ul style="list-style-type: none">- Mandag fra kl. 20.00 til 22.00 til vores projekt Voksenfjer. Her er vi nu kommet op på ca. 20 deltagere- Onsdag fra kl. 16.30 til 18.00 til vores ungdomsspillere. Her er vi knap så mange, men mangler totalt spillere fra Knabstrupområdet. (Der er dog i marts måned begyndt 5 spillere fra Knabstrupområdet, således at vi er kommet op på ca 15 personer pr. gang.) <p>Som noget nyt kunne vores seniorspillere godt tænke sig følgende ny tid:</p> <ul style="list-style-type: none">- Mandag fra kl. 19.00 til 20.00 - de vil efterfølgende udnytte eventuelt ledige baner fra Voksenfjeren. Hallen står p.t. tom på dette tidspunkt. <p>Foreløbigt svar fra Stine: MANDAG Fælles træning i samarbejde med Jernløse badmintonklub - voksne, kl. 20-22, 750 kr. ONSDAG Fælles træning i samarbejde med Jernløse badmintonklub 16.30-18 - ungdom 10-16år, 650 kr.</p>
Refleksion	
Beslutning	Afventer møde om haltider

21. Arbejdsopgaver

Uddybning	<p>Opfølgning på opgaver. Næste møde. Hvilke andre igangværende opgaver har vi? Kørselsgodtgørelse (2 kr. kilometer), trænergodtgørelse mm. fælles for KIF</p> <table><tr><td>Frivilligpolitik</td><td>Ansvarlig: Jesper</td></tr><tr><td>Kommunikationsstrategi</td><td>Ansvarlig: Jesper</td></tr><tr><td>Aktivitetslogoer</td><td>Ansvarlig: Jannie og Tilde</td></tr><tr><td>Ny hjemmeside</td><td>Ansvarlig: Stine</td></tr><tr><td>Folder: Velkommen til foreningen.</td><td>Ansvarlig: Jesper</td></tr><tr><td>Knabstrup IF, værdigrundlag.</td><td>Ansvarlig: Luise</td></tr><tr><td>Forenings udviklings samtale.</td><td>Ansvarlig: Jesper</td></tr></table>	Frivilligpolitik	Ansvarlig: Jesper	Kommunikationsstrategi	Ansvarlig: Jesper	Aktivitetslogoer	Ansvarlig: Jannie og Tilde	Ny hjemmeside	Ansvarlig: Stine	Folder: Velkommen til foreningen.	Ansvarlig: Jesper	Knabstrup IF, værdigrundlag.	Ansvarlig: Luise	Forenings udviklings samtale.	Ansvarlig: Jesper
Frivilligpolitik	Ansvarlig: Jesper														
Kommunikationsstrategi	Ansvarlig: Jesper														
Aktivitetslogoer	Ansvarlig: Jannie og Tilde														
Ny hjemmeside	Ansvarlig: Stine														
Folder: Velkommen til foreningen.	Ansvarlig: Jesper														
Knabstrup IF, værdigrundlag.	Ansvarlig: Luise														
Forenings udviklings samtale.	Ansvarlig: Jesper														

Bestyrelsesmøde i KIF mandag d. 9. april 2018 kl. 19

Refleksion	Punkter ovenfor der er ude nu er overstreget.
Beslutning	

22. Evt.

Uddybning	Der er kommet en regning på service af printeren på Peters kontor.
Refleksion	
Beslutning	Iben oplyser at regningen er betalt.

23. Næste møde afholdes 7. maj

Punkter til næste møde:

Printer: Skal vi indkøbe en ny (Pris kopi / printer) ?

Liste over Æresmedlemmer.